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Schriftelijke vragen n.a.v. het faciliteren van buitensporten tijdens corona 

 
Geacht College,  

 

Het afgelopen jaar was het niet mogelijk om binnen te sporten. Op dit moment is het ook nog niet duidelijk 

wanneer dit wel weer kan. Dit trekt een zware wissel op de mentale en lichamelijke gezondheid van onze 

jeugdige en volwassen inwoners. Nu meer dan ooit is het belangrijk om ons als gemeente in te zetten voor 

de gezondheid van onze inwoners, zodat we een gezond gewicht, weerbaarheid en psychisch welzijn 

bevorderen. 
  

Thans hebben wij vernomen dat in Eelde/Paterswolde de basketbalvereniging Excercitia 73 tijdens de 

coronatijd graag wil sporten en daarvoor een oplossing in de buitenlucht heeft gezocht. Gelukkig is er al 

jarenlang een basketbalveld dat centraal ligt in het dorp waar ze graag gebruik van maken. Ook hebben wij 

vernomen dat ze een beroep op de gemeente hebben gedaan om het veld veilig te maken. Hierbij hebben 

ze een verzoek gedaan tot een aantal aanpassingen om het gebruik te optimaliseren. Dit verzoek is zowel 

per mail als via het sportfonds gedaan en heeft niet het gewenste resultaat gehad.  
 

Het verzoek van de basketbalvereniging gaat onder andere om: 

• het aanbrengen van belijnen en het schoonmaken van het speelveld; 

• veilig maken van de betonnen vloer die nu scheuren bevat en de overgang tussen het beton en 

het gras onderhouden;  

• het vervangen van het stoffen netje door een metalen, zodat het netje niet zo snel kapot gaat door 

gebruik en door invloed van het weer, toekomstig onderhoud blijft hierdoor beperkt; 

• het plaatsen van lijnen op het asfalt en lijnen op de basket, wat voor zowel Excercitia als de 

kinderen die daar aan basketballen fijn is; 

• het plaatsen van een afvalbak om het terrein schoon te houden. 
 

De GroenLinks fractie wil daarom het volgende van het college weten:  

1. Welke stappen onderneemt het college zodat op korte termijn regulier onderhoud plaatsvindt met 

waar mogelijk inpassing van de optimalisatie wensen om basketbal te kunnen spelen?  

2. Waarom er niet gedacht is aan het coronafonds en hoe deze een rol kan vervullen in het aanpakken 

van het veldje op de maximaal haalbare wijze? 

3. Is het college bereid om dit verzoek serieus te nemen en in overleg met Exercitia73 bekijken wat 

de mogelijkheden zijn en vervolgens tot actie overgaan?    

4. Ook als het om een tijdelijke situatie gaat en de jeugd uit de buurt er gebruik van gaat maken is 

GroenLinks van mening dat deze investeringen passend zijn om hen te faciliteren met een goed 

basketbalveld.  Is het college bereid om op basis daarvan mogelijkheden te verkennen om een 

beter speelveld te creëren?  
 

Alvast bedankt en wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet 

 

Met vriendelijke groet,  
 

Namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo  
 

Miguel Ririhena (fractievoorzitter) 
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